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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Írásbeli választ igénylő kérdés

Tisztek Elnök úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz :

„Hogyan értékeli Budapest pozícióját a napokban elfogadott uniós költségvetés-szabályozá s
tükrében?”

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

A napokban került elfogadásra az Európai Unió 2014 és 2020 közötti id őszakára vonatkozó
költségvetése, melyről Miniszterelnök Úr szűkszavúan egy-két adatot ismertetett csupán, íg y
engedje meg, hogy a következő kérdésekkel forduljak Önhöz a téma kapcsán:

1. Hogyan értékeli Budapest pozícióját az elfogadott költségvetés-szabályozás tükrében ?
2. Az előttünk álló 2014-2020 közötti időszakban hány euró nettó uniós támogatás jut eg y

budapesti lakosra vetítve? (Kérem, válaszában arra is térjen ki, hogy mekkor a
lélekszámmal számolnak kalkulációjuk során?)

3. Ugyanez az adat mekkora volt a most lezáruló költségvetési ciklusban, azaz hány euró
nettó uniós támogatás jutott egy budapesti lakosra vetítve 2007 és 2013 között? (Kérem,
válaszában itt is térjen ki arra, hogy mekkora lélekszámmal számolnak kalkulációju k
során?)

4. Milyen típusú, mekkora mértékű-hány euró uniós forrás áll Budapest rendelkezésér e
2014 és 2020 között?

5. Milyen típusú, mekkora mértékű-hány euró uniós forrás állt Budapest rendelkezésér e
2007 és 2013 között?

Végül kérem, hogy kérdéseimre pontokba szedve, tételesen válaszoljon .

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2013 . február 12 .

D' Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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